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RSS.0002.70.2023 

Protokół Nr LXX/23 
z 70. sesji Rady Miejskiej w Sobótce w dniu 27 września 2023 roku 

        

               Na podstawie art. 20 ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 
gminnym (Dz.U. z 2023 r. poz. 40 z późn.zm.) 70. sesję Rady Miejskiej w Sobótce 
otworzyła Przewodnicząca Rady Hanna Piwowarska. 
W sesji na 15 radnych uczestniczyło 13-u. Radni nieobecni: Irena Gajewska, 
Ryszard Saltarski. 
 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 
- Burmistrz MiG – Mirosław Jarosz, 
- Skarbnik MiG – Magdalena Sączawa, 
- Sekretarz MiG – Violetta Gaworczyk 
oraz kierownicy referatów UMiG i zaproszeni goście. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska powitała wszystkie zebrane 
na sesji osoby.  
Następnie Burmistrz MiG Mirosław Jarosz wręczył akty mianowania nauczycielom  
w związku z osiągnięciem przez nich kolejnego stopnia awansu zawodowego.  
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska przedstawiła porządek obrad 
70. sesji, który przedstawiał się następująco:  
 

1. Otwarcie sesji. 

2. Zatwierdzenie protokołu z sesji w dniu 28 lipca 2023 r. 

3. Zatwierdzenie protokołu z sesji w dniu 5 września 2023 r. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza MiG Sobótka w okresie od 17 lipca 

do 18 sierpnia 2023 r. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza MiG Sobótka w okresie od 21 

sierpnia do 15 września 2023 r. 

6. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Sobótka na lata 2023-2035. 

7. Uchwała w sprawie zmiany budżetu gminy Sobótka na 2023 r.  

8. Uchwała w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w Wojewódzkim 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej we Wrocławiu na 

realizację zadania inwestycyjnego. 

9. Uchwała w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w Wojewódzkim 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej we Wrocławiu na 

realizację zadania inwestycyjnego. 

10. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Przezdrowice. 

11. Uchwała zmieniająca uchwałę nr XLVI/361/18 Rady Miejskiej w Sobótce  

z dnia 28 czerwca 2018 r. w sprawie wysokości i zasad ustalania dotacji 

celowej dla podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce oraz 
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zatrudniających dziennych opiekunów i podmiotów – dziennych opiekunów 

prowadzących działalność na własny rachunek, na terenie Gminy Sobótka. 

12. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zasad udzielania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków. 

13. Wolne wnioski i informacje. 
 

Ad. 2 

Uwag do protokołu z sesji nie wniesiono i Rada w głosowaniu (13 głosów „za”, 
„przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 2) zatwierdziła protokół z sesji  
z dnia 28 lipca 2023 r.  
 

Ad. 3 
Uwag do protokołu z sesji nie wniesiono i Rada w głosowaniu (13 głosów „za”, 
„przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 2) zatwierdziła protokół z sesji  
z dnia 5 września 2023 r.  
 

Ad.4 
Brak pytań. 
 

Ad.5 
Brak pytań. 
 

Ad. 6 
Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG poinformowała, że otrzymaliśmy środki  
z Funduszu Pomocy na realizację dodatkowych zadań oświatowych związanych  
z kształceniem obywateli Ukrainy i musimy dokonać zmiany po stronie dochodów 
i wydatków (wzrost dochodów i wydatków o 83.450 zł). Dodała, że będzie to 
miało odzwierciedlenie również w uchwale w sprawie zmiany budżetu. 
Poinformowała, że w samym budżecie zostanie dokonana również zmiana  
w związku z błędną klasyfikacją środków na pomoc finansową w formie dotacji 
celowej na uruchomienie dodatkowych połączeń pasażerskich na linii kolejowej 
285 (nastąpi zmiana tylko i wyłącznie samej klasyfikacji budżetowej z paragrafu 
2330 na 2710 - kwota 70.000 zł). Zaznaczyła, że zmiana ta nie powoduje zmiany 
ani w wydatkach, ani w dochodach. Następnie przedstawiła projekt uchwały  
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sobótka na lata 2023-
2035 wraz z objaśnieniami do zmian.  
Radna Edyta Hajdamowicz poinformowała, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza  
i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w treści omawianej na 
posiedzeniu komisji. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr LXX/562/23 podjęła. 
Głosów „za” 13, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 2 
 

Ad. 7 
Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG przedstawiła projekt uchwały  
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w sprawie zmiany budżetu Gminy Sobótka na 2023 rok wraz z uzasadnieniem do 
uchwały.  
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska zarządziła przerwę  
w obradach.  
Po przerwie. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska poinformowała, że Pani 
Skarbnik odczytując uchwałę bardzo dokładnie przytoczyła wszystkie kwoty po 
autopoprawce Burmistrza, z którą Radni (w tym ona) nie mieli okazji zapoznać się 
na piśmie. Dodała, że mecenas potwierdził, że skoro treść całej uchwały została 
odczytana to formalnie uznaje się, że radni zostali zapoznali z nowym jej 
brzmieniem. Poprosiła, aby przy następnych autopoprawkach ostateczną wersję 
papierową przekazywano również jej, jako osobie prowadzącej sesję.  
Radna Danuta Szczęch-Drozd poinformowała, że Komisja Spraw Obywatelskich 
pozytywnie zaopiniowała zadania będące w zakresie działania komisji. 
Radna Edyta Hajdamowicz poinformowała, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza  
i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w treści omawianej na 
posiedzeniu komisji. 
Radny Aleksander Łężniak poinformował, że Komisja Zdrowia, Oświaty, Kultury  
i Sportu pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w zakresie pracy komisji. 
Radna Iwona Czyż odnosząc się do kredytu, który zostanie zaciągnięty w WFOŚ 
zapytała czy jest szansa na to, że jakaś część tego kredytu będzie mogła zostać 
umorzona? 
Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG poinformowała, że na chwilę obecną 
WFOŚiGW odstąpił od umorzeń, natomiast preferencyjna jest stawka 
oprocentowania, która wynosi 2,75%. Dodała, że oprócz pożyczki otrzymamy 
również dotację. Odnosząc się do kwestii formalnych poinformowała, że będzie 
musiała datować przesyłane autopoprawki, ponieważ one również cały czas się 
zmieniają i nie chciałaby, aby radni mieli później wątpliwości, która autopoprawka 
jest ostateczna. Zaznaczyła, że środki z Funduszu Pomocy zazwyczaj przychodzą na 
ostatnią chwilę.  
Radna Iwona Czyż zapytała, czy ten produkt jest produktem najniżej 
oprocentowanym na rynku kredytów i zostało to sprawdzone? 
Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG poinformowała, że są to pożyczki i jest to 
jedyny WFOŚiGW w Polsce, który utrzymał stałą stopę 2,75. Dodała, że nie jest to 
informacja sprawdzona przez nią, ale informacja od pracowników WFOŚiGW. 
Zaznaczyła, że w NFOŚ pożyczka jest już oprocentowana na WIBOR 3m (obecnie 
6,90). 
 

Dalszych uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr LXX/563/23 podjęła. 
Głosów „za” 12, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 1, „nieobecnych” 2 
 

Ad. 8 
Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki  
w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej we 
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Wrocławiu na realizację zadania inwestycyjnego wraz z uzasadnieniem do 
uchwały przedstawiła Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG. Dodała, że 
pożyczka dotyczy Uporządkowania gospodarki wodnej Gminy Sobótka – Etap 1. 
Radna Edyta Hajdamowicz poinformowała, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza  
i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr LXX/564/23 podjęła. 
Głosów „za” 12, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 1, „nieobecnych” 2 
 

Ad. 9 
Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki  
w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej we 
Wrocławiu na realizację zadania inwestycyjnego wraz z uzasadnieniem do 
uchwały przedstawiła Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG. Dodała, że 
pożyczka dotyczy wymiany systemu grzewczego w Zespole Szkolno-
Przedszkolnym w Rogowie Sobóckim. 
Radna Edyta Hajdamowicz poinformowała, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza  
i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr LXX/565/23 podjęła. 
Głosów „za” 13, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 2 
 

Ad. 10 
Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy Na wzgórzu ulicy w miejscowości 
Przezdrowice wraz z uzasadnieniem do uchwały przedstawiła Pani Bożena Frass. 
Radna Danuta Szczęch-Drozd poinformowała, że Komisja Spraw Obywatelskich 
pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr LXX/566/23 podjęła. 
Głosów „za” 13, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 2 
 

Ad. 11 
Projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr XLVI/361/18 Rady Miejskiej w Sobótce  
z dnia 28 czerwca 2018 r. w sprawie wysokości i zasad ustalania dotacji celowej 
dla podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce oraz zatrudniających 
dziennych opiekunów i podmiotów – dziennych opiekunów prowadzących 
działalność na własny rachunek, na terenie Gminy Sobótka wraz z uzasadnieniem 
do uchwały przedstawiła Pani Joanna Berezecka – Zywer. 
Radna Edyta Hajdamowicz poinformowała, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza  
i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
Radny Aleksander Łężniak poinformował, że Komisja Zdrowia, Oświaty, Kultury  
i Sportu pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska zapytała co rozumie się przez 
„dzieci zamieszkałe na terenie gminy Sobótka” oraz na jakiej podstawie jest to 
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określane i weryfikowane? 
Pani Joanna Berezecka – Zywer poinformowała, że to oznacza, że jeżeli dzieci 
zamieszkałe na terenie naszej gminy zostaną zapisane do żłobków lub klubów 
dziecięcych wówczas właściciele tych placówek mogą wnioskować do gminy  
o dotację składając w każdym miesiącu informację dotyczącą liczby dzieci.  
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska zapytała czy mieszkając np.  
w Jordanowie mogą prosić, aby ich dziecko było objęte tą uchwałą? 
Pani Joanna Berezecka – Zywer odpowiedziała, że nie. Dodała, że wszystko jest na 
bieżąco weryfikowane. Zaznaczyła, że podawane są adresy zamieszkania dzieci. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska zapytała, czy może być taka 
sytuacja, że rodzice mieszkają w innej gminie, ale podawana jest informacja, że 
dziecko mieszka u babci w Sobótce? Zapytała, czy tak można? 
Pani Joanna Berezecka – Zywer odpowiedziała, że tak. Zaznaczyła, że rodzic nie 
jest tym zainteresowany, ponieważ i tak uiszcza opłatę za żłobek lub klub 
dziecięcy. Podkreśliła, że osobą zainteresowaną jest w tym przypadku jedynie 
osoba prowadząca placówkę. 
 

Dalszych uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr LXX/567/23 podjęła. 
Głosów „za” 12, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 1, „nieobecnych” 2 
 

Ad. 12 
Pani Monika Marciszyn poinformowała, że w imieniu Pana Burmistrza wnosi 
autopoprawkę do projektu uchwały w §1 pkt. 1 polegającą na zmianie wysokości 
procentów nakładów koniecznych. Nowe brzmienie „Dotacja z budżetu Gminy 
Sobótka może być udzielona w wysokości do 100% nakładów koniecznych na 
wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy 
zabytku wpisanym do rejestru zabytków”. Następnie odczytała projekt uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie zasad udzielania dotacji na prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym 
do rejestru zabytków wraz z uzasadnieniem. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska zarządziła przerwę  
w obradach.  
Po przerwie. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska powiedziała, że treść 
uchwały, którą posiada i która była omawiana na posiedzeniu komisji mówiła  
o 98% nakładów koniecznych, a na sesji odczytano 100%. 
Pani Monika Marciszyn poinformowała, że autopoprawka, którą zgłosiła wynika  
z kwestii rozliczania dotacji z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków, 
ponieważ w budżecie muszą być zaplanowane środki w 100%. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska ponownie poprosiła, aby do 
Rady Miejskiej wpłynął przed sesją przynajmniej jeden ostateczny egzemplarz  
uchwały w wersji papierowej, jeżeli pojawiają się jakiekolwiek autopoprawki. 
Radna Edyta Hajdamowicz poinformowała, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza  
i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w wersji przedstawionej na 
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posiedzeniu komisji. 
 

Dalszych uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr LXX/568/23 podjęła. 
Głosów „za” 12, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 1, „nieobecnych” 2 
 

Ad. 13 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska przypomniała, że odbywają 
się dyżury Przewodniczącej oraz Wiceprzewodniczącej Rady i zachęca osoby 
zainteresowane do kontaktu z Biurem Rady, gdzie zostanie umówiony dogodny dla 
wszystkich stron termin spotkania. Następnie przedstawiła terminy najbliższych 
posiedzeń komisji. Dodała, że jeżeli ktoś z dyrektorów lub sołtysów chciałby 
jedynie posłuchać obrad komisji to proszony jest o zgłoszenie tego faktu do 
przewodniczącego komisji. Zaznaczyła, że nie zwalnia to z obowiązku fizycznego 
uczestnictwa w komisji określonych osób.  
Radna Lidia Sączawa podziękowała pracownikom urzędu, Panu Burmistrzowi oraz 
Panu posłowi Hreniakowi za to, że pomógł ich parafii w Nasławicach zdobyć 
fundusze na remont kościoła w Świątnikach. Dodała, że ich parafia ma 4 kościoły 
(w tym 3 w gminie Sobótka). Złożyła również podziękowania dla wszystkich, którzy 
przyczynili się do tego, że ich uroczystość XI Spotkanie Miłośników Ziemi 
Wołyńskiej i Kresów Wschodnich przebiegła bardzo dobrze. 
Burmistrz MiG Mirosław Jarosz podziękował za podjęcie na dzisiejszej sesji 
ważnych decyzji. Dodał, że wie, że na komisjach były burzliwe dyskusje na ten 
temat. Odnosząc się do wypowiedzi Radnej Lidii Sączawy skierował podziękowania 
dla całej społeczności Świątnik oraz wszystkich osób zaangażowanym  
w organizację XI Spotkania Miłośników Ziemi Wołyńskiej i Kresów Wschodnich. 
Powiedział, że oprócz osób wymienionych przez Panią Lidię chciałby również 
podziękować Ministrowi Dworczykowi, który również był bardzo mocno 
zaangażowany w to, abyśmy otrzymali dotacje, których w ostatnim czasie było 
naprawdę sporo. Pogratulował sołtysom ze Starego Zamku i Okulic, którzy bardzo 
zabiegali o to, aby w ich miejscowościach powstały świetlice, które na wsiach są 
miejscami spotkań mieszkańców. Zaznaczył, że wiele świetlic przeszło gruntowne 
remonty. Dodał, że to pociąga niestety za sobą większe koszty utrzymania tych 
miejsc i trzeba je uwzględnić w przyszłorocznym budżecie. Poinformował, że 
wczoraj miał dwa spotkania: z Radą Osiedla Nr 2 oraz mieszkańcami Rogowa 
Sobóckiego. Dodał, że były to trudne rozmowy, ale merytoryczne. Powiedział, że 
cieszy się, że kościół w Świątnikach dostał 492 tys. zł dofinansowania. Odnosząc się 
do Parku Umiejętności Rowerowych powiedział, że lada moment zostanie 
ogłoszony przetarg. Dodał, że nie będziemy już raczej aplikowali o środki 
zewnętrzne, ponieważ czekamy jeszcze na duży RFIL, który może się pokazać   
w każdej chwili. Przypomniał, że 15 października odbędą się wybory i bardzo 
wszystkich prosi, aby wziąć w nich udział, aby później nie mieć pretensji, że wynik 
wyborów jest taki, a nie inny. Zwracając się do Pani Iwony Czyż złożył na jej ręce 
gratulacje i życzył powodzenia. Dodał, że trzeba mieć dużo determinacji i odwagi, 
aby podjąć takie ryzyko i wyzwanie. Podkreślił, że on nie uprawia polityki, bo  
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z faktami się nie dyskutuje. Dodał, że on tylko informuje, jakie gmina pozyskała 
środki. Powiedział, że to jak ktoś czy on będzie głosował, to jest wewnętrzna, 
osobista sprawa każdego. Poprosił, aby go nie „wkładać” w politykę, bo jest daleki 
od tego i nie jest tutaj od politykowania.  Powiedział, że myśli, że znajdziemy się na 
liście tych dworców, które będą remontowane w jak najszybszym tempie, gdzie 
nastąpi rewitalizacja zupełna. Poinformował, że już dzisiaj zaprasza na otwarcie 
remizy w Księginicach Małych, które odbędzie się 7 października 2023 r. 
Powiedział, że jeżeli chodzi o parking na Armii Krajowej to przetarg nie został 
rozstrzygnięty ze względu na zbyt wysoką kwotę, dlatego zostanie ograniczony 
zakres prac i ogłoszony kolejny przetarg. 
Radna Iwona Czyż podziękowała Burmistrzowi za słowa wsparcia. Dodała, że ich 
dyskusje kończą się różnym wynikiem, ale zawsze są merytoryczne i dochodzą do 
jakichś wniosków. Powiedziała, że ma nadzieję, że tak będzie wyglądała kampania, 
bo o to chodzi, aby ludzie ze sobą rozmawiali. Podziękowała za każde słowo 
wsparcia. 
 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Rady podziękowała za 
uczestnictwo i zamknęła 70. sesję Rady Miejskiej w Sobótce. 
 

Sesja trwała w godz. od 10:00 do 11:15 i odbyła się w Regionalnym Centrum 
Kultury Słowiańskiej, ul. F.Chopina 25, Sobótka. 
 

Imienne wykazy głosowań Radnych stanowią załącznik do protokołu. 
 
 
 
 

Protokołowała                                                        Przewodnicząca Rady Miejskiej 
Agata Rekść                                                                           w Sobótce 

                                                                                           Hanna Piwowarska 



70. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Zatwierdzenie protokołu z sesji w dniu 28 lipca 2023 r.

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2023-09-27 10:13:12

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 13

LICZBA OBECNYCH 13 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 2 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska nieobecny

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek za

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski nieobecny

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



70. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Zatwierdzenie protokołu z sesji w dniu 5 września 2023 r.

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2023-09-27 10:13:51

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 13

LICZBA OBECNYCH 13 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 2 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska nieobecny

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek za

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski nieobecny

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



70. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sobótka na lata 2023-2035.

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2023-09-27 10:20:54

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 13

LICZBA OBECNYCH 13 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 2 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska nieobecny

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek za

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski nieobecny

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



70. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie zmiany budżetu gminy Sobótka na 2023 r.

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2023-09-27 10:39:18

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 12

LICZBA OBECNYCH 13 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 2 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 1

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska nieobecny

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek za

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński wstrzymał się

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski nieobecny

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



70. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki
Wodnej we Wrocławiu na realizację zadania inwestycyjnego.

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2023-09-27 10:42:19

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 12

LICZBA OBECNYCH 13 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 2 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 1

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska nieobecny

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek wstrzymał się

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski nieobecny

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



70. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki
Wodnej we Wrocławiu na realizację zadania inwestycyjnego.

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2023-09-27 10:45:37

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 13

LICZBA OBECNYCH 13 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 2 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska nieobecny

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek za

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski nieobecny

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



70. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Przezdrowice.

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2023-09-27 10:47:54

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 13

LICZBA OBECNYCH 13 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 2 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska nieobecny

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek za

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski nieobecny

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



70. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała zmieniająca uchwałę nr XLVI/361/18 Rady Miejskiej w Sobótce z dnia 28 czerwca 2018 r. w sprawie wysokości i
zasad ustalania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce oraz zatrudniających dziennych

opiekunów i podmiotów – dziennych opiekunów prowadzących działalność na własny rachunek, na terenie Gminy
Sobótka.

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2023-09-27 10:54:43

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 12

LICZBA OBECNYCH 13 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 2 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 1

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska nieobecny

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek wstrzymał się

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski nieobecny

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



70. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty
budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków.

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2023-09-27 11:02:04

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 12

LICZBA OBECNYCH 13 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 2 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 1

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska nieobecny

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek wstrzymał się

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski nieobecny

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24


